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ZÁVĚREČNÁ ZPRÁVA O PRŮBĚHU HODNOCENÍ PROJEKT Ů AKADEMICKÝCH 
PRACOVNÍK Ů JAMU 2010 

 
V rámci jednání kolegia děkana Divadelní fakulty JAMU dne 20. prosince 2010 proběhlo závěrečné 
hodnocení interních projektů akademických pracovníků realizovaných v roce 2010 z finančních 
prostředků institucionální podpory výzkumu a vývoje v souhrnné částce 250.000,- Kč. Členy 
hodnotící komise byli tito členové kolegia děkana:  
doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. PhDr. Silva Macková, MgA. 
Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička a MgA. Lucie Šnajdrová. 

 
Řešitelé jednotlivých projektů předložili k datu 15. prosince 2010 „Závěrečné zprávy“ svých 
projektů, ve kterých zhodnotili průběh realizace, dosažení stanovených cílů, komentovali finanční 
čerpání a prezentovali plánované i reálné výstupy projektů.  
 
Celkem bylo v roce 2010 podpořeno 8 projektů:  
1) Řešitel: Mgr. Petr Francán: Multimediální galerie a skriptum digitální a analogové fotografie; 

přidělená částka: 25.000,- Kč.  
Závěr:  projekt byl splněn bez výhrad, rozpočet realizován dle plánu; i přes nižší finanční 
podporu projektu se podařilo zajistit kvalitní výstupy (aniž by došlo k procentuálnímu omezení 
počtu zpracované digitální a analogové fotografie), které byly následně umístěny do nově 
vytvořené webové prezentace (www stránek). Výstupy projektu jsou veřejně přístupné na 
adrese: http://difanet.jamu.cz/labmedia/. KD doporučilo, aby byl internetový odkaz na tyto 
webové stránky umístěn také na oficiálních stránkách Divadelní fakulty.  

 
2) Řešitel: MgA. Marek Hlavica, Ph.D.: Dokumentární film o stavbě HDL – Divadla na Orlí; 

přidělená částka: 29.000,- Kč. 
Závěr:  projekt byl splněn bez výhrad, rozpočet realizován dle původního plánu; řešitel přiložil 
k Závěrečné zprávě 2 ks DVD, na kterých jsou uložena audiovizuální díla a kompletní 
fotografická dokumentace stavby. Nad rámec původních výstupů projektu se podařilo sestavit a 
zprovoznit internetové stránky Divadla na Orlí http://divadlonaorli.jamu.cz/ a některé fotografie 
vzniklé v rámci řešení projektu jsou prezentovány také v Encyklopedii města Brna 
http://encyklopedie.brna.cz/home-mmb/. KD souhlasilo s umístěním těchto odkazů na webu 
DIFA a doporučilo, v rámci možností, nadále dokumentovat průběh stavby divadla, tak jak 
řešitel popisuje v Závěrečné zprávě. 

 
3) Řešitel: MgA. Marek Hlavica, Ph.D.: Krátký hraný film „Guláš“; přidělená částka: 40.000,- Kč. 

Závěr:  projekt splněn bez výhrad, k Závěrečné zprávě je opět přiloženo DVD s 
natočeným filmem. KD doporučilo umístit na web DIFA pokud možno celý 5-ti minutový film 
Guláš. Velmi pochvalně se KD vyjádřilo nejen ke kvalitě celého projektu, ale také k jeho 
průběhu, neboť někteří členové KD měli možnost být částečně účastni realizace. 

 
4) Řešitel: BcA. Jan Hons Šuškleb: Deštáno – Rejáno; přidělená částka: 25.000,- Kč. 

Závěr : Základní fáze projektu elektro-akustické a video instalace byla realizována dle plánu do 
konce roku 2010. Další ověřování bude probíhat v následujících měsících LS ak. roku 2010/11, 
ve kterých se očekává výsledek, který by mohl být prezentován např. v rámci programu 
pražského Quadrienale (červen 2011). Prototyp zařízení, jenž bylo výstupem projektu, byl 
prezentován 20/12 v rámci semináře. KD doporučilo zvážit účast tohoto projektu v rámci 
programu PQ 2011 a prověřit jeho začlenění do plánované prezentace DIFA v rámci této akce. 

 



 
 
 
 
Divadelní fakulta Janáčkovy akademie múzických umění v Brně 

 
tel.: 542 591 300                 http://difa.jamu.cz                    e-mail: difa@jamu.cz  
 

5) Řešitel: Mgr. Marie Jirásková, Ph.D.: Loutka a moderna; přidělená částka: 30.000,- Kč. 
Závěr: projekt je naplněn dle plánu a očekávání - řešitelka přiložila k Závěrečné zprávě ukázku 
barevných scanů, které byly výstupem tohoto projektu; tyto jsou použity v připravované knize 
řešitelky, jejíž vydání je zatím kvůli zásahům „vyšší moci“ ve fázi finalizace. KD souhlasilo se 
sebehodnocením i zněním Závěrečné zprávy a pochválilo vysokou kvalitu připravované knihy. 

 
6) Řešitel: prof. PhDr. Silva Macková: Redbridge International Youth Theatre Festival 2010; 

přidělená částka: 35.000,- Kč. 
Závěr: projekt byl splněn bez výhrad, finance byly čerpány na cestovní náklady do Velké 
Británie; tato studijní cesta naplnila očekávání a workshop realizovaný v rámci londýnského 
festivalu byl velmi úspěšný. Článek o průběhu festivalu a o práci týmu ateliéru DaV bude 
zveřejněn v „Občasníku JAMU“, v časopise „Tvořivá dramatika“ a také „Amatérská scéna“. 
Dalším výsledkem úspěšnosti projektu je prohloubení spolupráce s Redbrige Drama Centre 
(Londýn), který je považován za vzor pro koncipování modelu praxe ateliéru DaV. KD tuto 
aktivitu vítá - vede nejen ke stáži studenta ADaV v rámci projektu ERASMUS, ale především 
rozvíjí důležitou mezinárodní spolupráci DIFA a posiluje tak zahraniční aktivity celé JAMU. 
 

7) Řešitel: Mgr. Pierre Nadaud: Malá scéna ruky a vyprávění; přidělená částka: 31.000,- Kč. 
Závěr: projekt byl splněn bez připomínek; KD kladně hodnotilo výsledky tohoto projektu 
(děkan fakulty prezentaci osobně shlédl a hodnotil ji jako mimořádně originální, inspirativní a 
experimentální). Bylo konstatováno, že o výstupu tohoto projektu lze uvažovat jako o možném 
kandidátovi reprezentovat fakultu v rámci tuzemských či festivalů, což bylo také jedním 
ze závěrů vyslovených v Závěrečné zprávě projektu. 

 
8) Řešitel: MgA. Hana Slavíková, Ph.D.: Dokumentární film o „Theater Brett“; 

přidělená částka: 35.000,- Kč. 
Závěr: u projektu nebyly shledány žádné připomínky - vzniklé audiovizuální dílo, jehož záznam 
na DVD byl přílohou Závěrečné zprávy, bude veřejně k dispozici v knihovně JAMU. Dle KD 
jde o mimořádně důležitý dokument o významných emigrantech, jejichž práce a odkaz dosud 
nebyly dostatečně medializovány a tudíž se jedná o mimořádně přínosný a nadčasový projekt. 
KD opětovně doporučuje umístit informaci o tomto počinu na stránkách DIFA, případně 
zveřejnit dokument (či alespoň jeho sestřiženou verzi – ukázku). 

 
 
Komise kolegia děkana závěrem s potěšením konstatovala, že díky finanční podpoře v rámci těchto 
interních pedagogických projektů, bylo uskutečněno mnoho zajímavých aktivit, jejichž realizace by 
bez této podpory vůbec nebyla možná. Takto vzniklo několik velmi cenných výstupů, které budou 
zařazeny do RUV. Děkan prohlásil, že všechny realizované projekty lze považovat za mimořádné, 
originální, tvůrčí a realizace finančních prostředků tímto způsobem za velmi přínosnou, pondětnou a 
smysluplnou.  
 
 
 
 
 
Zapsala: MgA. Lucie Šnajdrová     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 
 


